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Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla TeleRadioStereo w trakcie transmisji

programu La Singora in Giallorosso. W wywiadzie podjęto aktualne tematy

dotyczące Serie A i Romy.

Kontrowersje przy Var...

- Var przesuwa jedynie krytykę, która będzie bardziej techniczna i dopracowana. Var

usuwa wszystkie bramki, które nie powinno być uznane, ale nerwowość, złe

myślenie, ostatecznie przeważają nad racjonalną krytyką. Nie widzę tych wszystkich

problemów z Var.

Sędziowie nie mają nic do powiedzenia przy spalonych, ale jeśli jest ręka

na VAR, ich zdanie bardzo się liczy, jak rozwiązać ten problem?

- Nigdy się go nie rozwiąże, gdyż każda akcja jest inna, nie ma absolutnie dwóch

takich samych akcji. Wczoraj oglądałem Juventus-Sampdoria, piłka leciała przez 20

metrów, nikt jej nie dotknął, piłka trafiła bezpośrednio w rękę obrońcy Sampdorii,

mówi się, że był zasłonięty, gdyż dwójka przed nim skakała. Miał jednak cały ten

czas, przez 30 metrów dośrodkowania, aby zabrać rękę. Jeśli jej nie zabrał, dla mnie

jest rzut karny. Żyjemy w technologicznym świecie, w którym VAR pomaga

sędziemu opuścić stadion ze świadomością, że nie pozwolił na gola strzelonego ze

spalonego, jednak polemika będzie zawsze. 

Jak ocenisz pierwszą rundę Romy?

- Jeśli wszystko zsumować, to jako dosyć dobrą, biorąc pod uwagę tak duże zmiany.

Są rzeczy do poprawy, ale w życiu trzeba być wiernym. Jeśli został wybrany ten

dyrektor sportowy i ten trener, trzeba iść z nimi dalej. Jest wielu interesujących

młodych graczy i margines na poprawę. Jasne, jeśli najlepsi zostaną wystawieni na

sprzedaż, wówczas może być źle.

Roma faworytem do czwartego miejsca?

- Nie zdecydowanym, ale jest faworytem razem z Lazio. Aby wygrać potrzebna jest

pokora, koncentracja, mentalność, nie tylko kadra graczy. To jest różnica między

Juve i resztą drużyn. Juventus nie straci punktów po drodze. Roma posiada

absolutnie kadrę, aby wejść do Ligi Mistrzów i musi tam wejść.

Jakie wskazówki dasz Zaniolo?

- Bardzo mi się podoba, posiada świetną jakość techniczną, wytrzymałość. Jest

bardzo dobry, posiada wielkie perspektywy i jest też dojrzały. Radziłbym mu, żeby

nie robił takich padów na kolana po golach, gdyż widziałem już graczy, którzy

doznawali po tym urazów.
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W Romie potrzeba bardziej obrońcy czy też środkowego pomocnika?

- Romie potrzeba by było obydwu, martwi mnie fakt, że Manolas podpisał umowę z

Mino Raiolą. Gdy ktoś wiąże się z Raiolą nie robi tego, aby pozostać przez 10 lat w

jednym zespole.
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